
عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال گفت: فدراسیون فوتبال 
بدون حمایت دولت و مجلس شورای اسلامی و وزارت ورزش 

نمی تواند به تنهایی کاری انجام بدهد.
 مدیر فنی فدراسیون 

میرشاد ماجدی در خصوص معرفی اش  به عنوان مدیر فنی 
فدراسیون فوتبال به فیفا اظهارداشت: از نظر فیفا کسی که 
به این سمت می رسد باید به صورت تمام وقت در فدراسیون 
فوتبال حضور داشته باشد. با هر فدراسیونی که دارای قرارداد 
باشد، استقرارش در محل فدراسیون فوتبال باشد و مدارکی 
مثل مربیگری، مدرسی، تحصیلات، اشراف به زبان، فوتبال، 
فوتسال، فوتبال ساحلی، بانوان، جوانان و مخصوص آموزش 
داشته باشد. وی افزود: نزدیک به 7-8 ماه است با فیفا درباره 
اکو سیستم فوتبال به صورت برخط با آقای کالدرون )پسر مربی 
سابق پرسپولیس( و مالوش نمایندگان فیفا بابت ارائه برنامه و 
اینکه چه کارهایی را در حال انجام دادن هستیم صحبت کرده 

و ارتباط داشتیم و خوشحالم بعداز آن اقدامات، فیفا از 
فدراسیون فوتبال و همکاری که با آنها کردیم 
تشکر کــرد. کسی که تکنیکال دایرکتور 
می شـــود باید برنامه ریزی 4 سال آینده را 
انجام بدهد. یعنی چشم انداز، ماموریت، بیانیه 
ارزش ها و راهکارهایی که قرار است به اهداف 
بزرگ در 4 سال آتی به آن برسیم را بنویسیم 

و در اختیار هیات رئیسه قرار بدهیم.
 اساسنامه 

فدراسیون  هیات رئیسه  عضو 
فوتبال در خــصوص اینکه این 
روزها خیلــی ها درباره اساسنامه 
فدراسیون و تایــید آن توسط 
مجلس شورای اسلامی صحبــت 
می کنند؛ عنوان کرد: با توجه 
به اینکه در اساسنامه و در بند 
یک آمده فدراسیون فوتبال 
ایران  اسلامی  جمهوری 
موسسه مستقل، غیرانتفاعی، 

غیردولتی و دارای شخصیت حقوقی است، ان شاءا... که مجلس 
محترم با نگاه هوشیارانه اساسنامه را تایید خواهد کرد.  ماجدی 
تصریح کرد: به نظر من فدراسیون فوتبال خودش را از دولت، 
مجلس و وزارت ورزش جدا نمی داند، همین حالا مسابقات 
جام جهانی 2022 در قطر برگزار می شود. آیا فکر می کنید فقط 
فدراسیون فوتبال قطر آن همه استادیوم را احداث کرده است؟ 
مطمئنا شهردار، دولت، سازمان گردشگری و ... با ارتباطات 
چندجانبه و باهم این اتفاق بزرگ را در یک کشور رقم زده اند. 
پس مطمئنا فدراسیون فوتبال بدون حمایت دولت و مجلس 
شورای اسلامی و وزارت ورزش نمی تواند به تنهایی کاری 

انجام بدهد.
 مهدوی کیا 

رئیس کمیتـــه جــــــــوانـــان 
در خصوص آخریـن وضعــیـــت 
»مهدوی کیــــا« برای تیم ملـــی 
امیـــد گفــت: قرارداد او از طریق 
دبیر کل فدراسیـــون ارسال شده 
و مهدوی کیا با آقای کامرانی فــر در 
ارتبـــاط است. منتظر هستیــم تــا 
قرارداد وی سریع تر بستـــه شود و 
تمرینات تیم امیـــد زودتر آغاز شود.

 جادوگری 
وقــــت  چند  »طــی 
اخیــر صحبــــت های 
مختلفـــــی پیـرامون 
جـــادوگــــری در 
فوتبـــال مطرح شده 
و ایـــن موضوع به 
افـراد مختلــف در 
فــدراسیــــــون 
ارتباط داده شــده 
است«.رئیس کمیته 
جوانــان فدراسیون فوتبال 
اظهارداشت: در کل با اینگونه 

مباحث مخالف هستم و اصلا این نوع تفکرات را از ریشه قبول 
ندارم. من »سید« هستم و به قولی یک بچه هیاتی. 
هر ه تا الان خواستم از خداوند بزرگ و ائمه اطهار 
گرفته ام. وقتی کسی خدا و ائمه را دارد چرا باید 
به این اراجیف متوسل شود؟ اگر عضو هیات رئیسه 
شدم بدون کمک فردی و به صورت مستقل بودم. 
اگر به هیات مدیره استقلال رفتم به خاطر سابقه ام 
در فوتبال بوده و اگر هر جایگاهی به دست آوردم 
به خاطر این بود که یک لحظه دست از تلاش بر 

نداشتم.

قرارداد برای »مهدوی کیا« ارسال شده است

ماجدی: اعتقادی به »جادوگری« ندارم
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دیدگــــــاه
خریدها در حد پرسپولیس نیستند! 

شکست پرسپولیس در سوپرجام مقابل فولاد و ازدست رفتن 
اولین جام فصل، به دلیل مشکلات عدیده سرخپوشان است. از 
ابتدای فصل مسائل مختلفی به تیم فشارآورده و پس از دیدار با 
فولادخوزستان در هفته شانزدهم لیگ برتر فوتبال ایران، دامنه 
اعتراضات کادرفنی و بازیکنان افزایش یافت. متاسفانه مدیران 
خوبی برای پرسپولیس انتخاب نشده اند و تیمی که پنج فصل 
متوالی قهرمان لیگ برتر شده و فاتح چهار سوپرجام بوده به غیر 
از قهرمانی های اخیر در جام حذفی و 2 نایب قهرمانی آسیایی، 
کماکان درگیر کمبودها و نواقص متعددی است. پرداختن به 
این مسائل باعث ایجاد حاشیه می شود و تیم را از فضای آرمانی 
دور کند. بعداز بازی با فولاد، سرمربی تیم استعفا کرد و بازیکنان 
هم دو روز تمرین نکردند. تا  اینکه یحیی گل محمدی بازگردد 
تمرینات با آرامش دنبال نشد و تنها یک شرط سرمربی اجرایی 
شد و دیگر شروط یا اجرا نشد یا ناقص به مرحله اجرا درآمد. عدم 
آرامش همیشگی و ناآمادگی روحی مانع از آن شد تا شاهد بازی 
خوبی باشیم. غیبت اجباری میلاد سرلک، مهدی ترابی، سیامک 
نعمتی، احسان پهلوان و عیسی آل کثیر شرایط را  به سود فولاد 
کرد. برنامه این تیم بازی بسته و استفاده از ضدحملات و ضربات 
ایستگاهی بود. در نهایت هم روی ضربه کرنر گل زد و در ادامه 
بازی تدافعی را سرلوحه قرار داد. شاگردان جواد نکونام با پرس 
روی توپ اجازه طراحی حمله را به بازیکنان پرسپولیس ندادند. 
برنامه ریزی منسجمی هم برای خروج از این وضعیت وجود 
نداشت. تک  فرصت ها هم به هدر رفت و مهم ترین موقعیت 
نصیب مهدی عبدی شد اما او در اندازه ای که بتواند در لحظات 
حساس بازی های بزرگ باشد نبوده و اگرچه گل های مهمی 
زده اما فرصت مسجل گلزنی را به هدر داد. 10 نفره شدن هم 
مزید برعلت شد تا تنها گل فولاد جبران شود و سوپرجام پس 
از چهار قهرمانی متوالی از دست برود.  نفراتی که جذب شده اند 
اصلا در اندازه تیم نیستند. پرسپولیس باید بازیکنانی در سطح 
ملی داشته باشد اما مهره هایی که به تیم اضافه شدند در حد و 
اندازه تیم نیستند و نه تنها کمکی نکرده اند بلکه باری روی دوش 
هم تیمی های خود هستند. بدون تردید در این زمینه سرمربی 
تیم باید پاسخگو باشد چون بازیکنانی که انتظارت را برآورده 
نکردند بدون موافقت وی جذب نشدند. ضمن اینکه حفظ برخی 
بازیکنان با توجه به عملکردشان لزومی ندارد. البته کادر مدیریتی 
هم باید پاسخگو باشد و سرمربی تیم به این موضوع که موفق به 
جذب نفرات مدنظرش نشده اشاره کرده است. با وجود تمامی 
مشکلات پرسپولیس در کورس قهرمانی لیگ برتر و جام حذفی 
قرار دارد اما دیدار با فولاد در سوپرجام ثابت کرد تیم باید تقویت 
شود و دلیل آن مصدومیت ها و محرومیت هایی است که می تواند 
در بازی های مهم غیبت مهره های مهمی را  به همراه داشته باشد.

فارس: جواد نکونام در خصوص اینکه در 2 فینال تیم هایی مثل 
استقلال و پرسپولیس را شکست داده است؛ اظهارداشت: در فوتبال 
وقتی مقابل تیمی قرار بگیرید دیگر به اسامی کاری ندارید و فقط 
باید به موفقیت برسید. استقلال و پرسپولیس قابل احترام هستند 
ولی وقتی وارد زمین می شوید باید تلاش کنید. این کاری بود که 
مقابل پرسپولیس ما انجام دادیم. به مردم خوزستان و باشگاه بزرگ 
فولاد تبریک می گویم چون کمترین لیاقت ما این بود که به عنوان 
قهرمانی برسیم. وی در خصوص اینکه ظاهرا هرچه کی روش داشت 
را یادداشت کرده و سبک مربیگری وی را دنبال می کند، گفت: اینکه 
من از آقای کی روش الگوبرداری کرده باشم کاملا درست است اما 
اینکه بگویم کاری را کپی کرده ام درست نیست. من با خیلی از 
مربیان کار کردم. من از جان.فرانکو.زولا هم کار یاد گرفته ام چون 
حدود 6 ماه شاگرد او در العربی بودم. خیلی از نکاتی را که یاد گرفتم 
از آقای کاماچو بود. سرمربی فولاد تاکیدکرد: وقتی بازی می کردم به 
مربیگری علاقه داشتم. خدا حسین فرکی را حفظ کند و هر جا حضور 
دارد برایش آرزوی سلامتی دارم، سالی که شاگرد بلاژویچ بودم آقای 
فرکی به من گفت تمرینات این مربی را یادداشت کن. از همان زمان 
شروع به نوشتن کردم، شاید خیلی سن پایینی داشتم ولی از هر 10 

تمرین یکی از آنها را می کشیدم و یک چیزی از آن در می آوردم. 

فوتبــالداخلــی

جوادمنافی
کارشناس فوتبال 

تیم فوتبال پیکان در بازی معوقه مرحله یک هشتم نهایی 
جام حذفی فوتبال ایران در ورزشگاه شهرقدس به مصاف 
استقلال رفت که این دیدار در نیمه دوم وقت اضافه با نتیجه 
یک بر صفر به سود استقلال به پایان رسید. اواخر نیمه اول 
ضربه سر بازیکن پیکان به تیر دروازه استقلال برخورد 
کرد و این تیم شانس بازکردن دروازه حریف را داشت، اما 
درنهایت نیمه اول با تساوی بدون گل به پایان رسید. در 
نیمه دوم استقلال صاحب چند موقعیت شد، بازیکنان پیکان 
در نبردهای هوایی خطرناک ظاهر شدند. سمت راست 

استقلال در نیمه دوم فعال شده است، بازی در دقیقه 6۵ 
همچنان بدون گل پیش رفت. جانواریو تماشاگر این بازی 
بود. در ادامه داور سه دقیقه وقت اضافه در نظر گرفت و در 
نهایت بازی به وقت های اضافه کشیده شد.  تیم استقلال 
در همان ابتدای وقت اضافه اول توانست گل اول این خود 
در این دیدار را به ثمر برساند. در ادامه تیم پیکان حملات 
زیادی را روی دروازه استقلال ایجاد کرد اما نتوانست دروازه 
علیرضا رضایی را باز کرده و بازی با همان نتیجه یک بر صفر 
به سود استقلال به پایان رسید. این دیدار البته حاشیه هایی 

هم داشت: فابیوجانواریو هافبک برزیلی پیشین تیم استقلال 
که چند روزی است به ایران آمده، در ورزشگاه حضور یافت 
تا از نزدیک نظاره گر بازی باشد. در صحنه ای در نیمه نخست 
مدافع چپ پیکان اقدام به تکروی کرد و توپ را لو داد تا 
مجتبی حسینی سرمربی این تیم به شدت به بازیکن تیمش 
اعتراض کند. زمانی که تابلوی تعویض وریا غفوری بالا رفت، 
کاپیتان استقلال ترجیح داد به سمت بازیکن تعویضی نرود و 
از روبه روی جایگاه خارج شود. این بازیکن که مشخص بود از 
تعویضش خیلی راضی نبود به آرامی به سمت نیمکت رفت.  در 
اواسط نیمه دوم، محمد دانشگر توسط بازیکن پیکان به دلیل 
بازی خطرناک مصدوم شد. اعضای نیمکت استقلال اعتقاد 
داشتند داور باید بازیکن خاطی را جریمه کند. همین مساله 

باعث جروبحث لفظی بین نیمکت نشینان 2 تیم شد.

پیکان صفر -  استقلال  یک

صعود شاگردان »مجیدی« در  وقت های اضافی!

آرمان ملی: در حالـــی که  گفتــــه مــی شد »سجـــــادی« 
و »صالحی امیری«، وزیر ورزش  و رئیس کمیته ملی المپیک به 
دعوت رئیس کمیته بین المللی المپیک و جهت دیدار با »توماس 
باخ« راهی پکن محل برگزاری المپیک زمستانی شده اند، بدون 
دیدار یا مذاکره ای که به سود ورزش کشور باشد به ایران بازگشتند! 

 همراهان بیش از ورزشکاران 
کاروان 3 نفره ورزش ایران در المپیک زمستانی چین، 7 مسئول 
و همراه خواهد داشت! نهم بهمن ماه تابناک نوشت: »در حالی که 
این روزها انتخاب کمیته ملی المپیک و زمان برگزاری آن گره 
خورده و موعد انتخاب مسئولان جدید کمیته در ورزش ایران 
چهارماه است که عقب افتاده، شاهد سفر صالحی امیری به المپیک 
زمستانی خواهیم بود. همچنین حمید سجادی وزیرورزش نیز 
اعلام کرده که در این مسابقات حضور خواهد داشت و به چین 
سفر خواهد کرد. همچنین طبیعی است که اسکی بازان کشورمان 
را مربیانی نیز همراهی کنند که تعدادشان 2 نفر است. اما رئیس 
فدراسیون اسکی نیز این 3 ورزشکار را همراهی می کند و اگر اتفاق 
خاصی رخ ندهد یکی 2 نفر هم برای سرپرستی یا کمک، سوار 
هواپیما خواهند شد. همچنین یک نماینده حراست نیز همراه 
3 ورزشکار کشورمان اعزام خواهند شد! به این ترتیب ایران بیش 
از سه برابر ورزشکارانش در بازی های زمستانی، همراه و مسئول 
در این سفر خارجی خواهد داشت. این در حالی است که نامی  از 
خبرنگار یا عکاس اعزامی  مطرح نیست و از حق ماموریت گرفته 
تا بلیت هواپیما و مخارج اسکان برای نفرات اعزامی هزینه خواهد 

شد.«
 سفر مدیران  

سیدحمید سجادی وزیر ورزش وجوانان به همراه سیدرضا 
 امیری رئیس کمیته ملی المپیک به دعوت کمیته بین المللی 
المپیک و جهت دیدار با توماس باخ به بازی های المپیک زمستانی 
2022پکن سفر کردند. سفر مدیران ورزش ایران روز چهارشنبه 

هفته گذشته انجام شد. 
 برنامه سفر! 

صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک روزجمعه اظهارداشت: 
آن چیزی که برای ورزش ایران در این شرایط اهمیت دارد، این 
است که بتوانیم روابط مان را در عرصه بین المللی تقویت کنیم. 
درواقع یکی از شرایطی که اهمیت دارد تولید فرصت جدید است و 
برای دستیابی به کرسی نیازمند توسعه روابط و کسب حمایت های 
بین المللی هستیم. رئیس کمیته ملی المپیک عنوان کرد: به 
دعوت توماس باخ رئیس کمیته بین المللی المپیک، راهی پکن 
شدیم و طی بازدیدی از محل برگزاری مسابقات داشتیم. امروز 
افتتاحیه است و فردا صبح ملاقات ها شروع می شود که نخستین 
ملاقات ما با رئیس کمیته ملی المپیک کره جنوبی است که فردی 
اثرگذار بوده و در IOC نیز عضویت دارد. بعداز آن با دو معاون 
توماس باخ دیدار می کنیم و سپس عازم کمپ ورزشی محل 
استقرار ملی پوشان کشور عزیزمان خواهیم شد. وی ادامه داد: 

دیدار با وزیرورزش و رئیس المپیک چین نیز در برنامه  ماست 
تا در راستای گسترش مناسبات ورزش همکاری داشته باشیم. 
همچنین صبح دوشنبه با توماس باخ جلسه خواهیم داشت و بعداز 
آن به ایران باز می گردیم. صالحی امیری درباره جلسه با توماس باخ 
افزود: می خواهیم مجموعه تلاش های قهرمانان، مربیان و مدیران 
و در مجموع حق ورزش ایران و واقعیت های نسل جدید وپویا را به 
توماس باخ منعکس و موفقیت هایی که در فوتبال، کشتی، کاراته و 
دیگر رشته ها داشتیم را منعکس کنیم. وی یادآورشد: دیدار با باخ 
با دو هدف انجام می شود که نخستین مورد جذب حمایت است. 
همچنین از او می خواهیم که موانع را از مقابل ورزش ایران بردارند 

که از جمله آنها تلاش برای رفع تعلیق جودوی ایران است. 
 پاسخ دبیرکل!

کیکاووس سعیدی دبیرکل کمیته ملی المپیک در پاسخ به 
پرسش مبنی بر اینکه رئیس کمیته ملی المپیک در مورد علت 
دیدارنداشتن با توماس باخ رئیس صحبت کرد؟ گفت: آقای 
صالحی امیری گزارشی را از سفر خود به پکن را به هیات اجرایی 
ارائه داد. دیدارها و ملاقات های خوبی بین مقامات بلند پایه ما و 
مقامات ورزشی کشورهای مختلف و همچنین مقامات کمیته بین 
المللی المپیک انجام شد. بحث عدم دیدار با باخ به این دلیل بود 
که چون این دیدار روز دوشنبه باید صورت می گرفت و وزیرورزش 

جلساتی در هیات دولت داشت.
 دیدارهای بی ثمر!

علی رغبتی مدیرکل دفتر برنامه ریزی و نظارت وزارت ورزش با 
اشاره به برگزاری مراسم افتتاحیه بازی های المپیک زمستانی روز 
16 بهمن اظهارداشت: دکتر سجادی، دکتر صالحی امیری، بنده 
و آقای فتاحیان در این مراسم شرکت کردیم. مراسم افتتاحیه در 
هوای منفی ۹درجه و با توجه به پروتکل های بهداشتی با جمعیت 
کم، زمان کم و در عین حال باشکوه برگزار شد و کاروان ایران هم 
رژه رفت که نمود خوبی داشت. وی به دیدارهای مقامات ورزش 

ایران اشاره کرد و گفت: در ابتدا صبح با رئیس کمیته ملی المپیک 
کره جنوبی دیدار کردیم. در این دیدار دو طرف بر تداوم ارتباط، 
تعامل و همکاری دو کشور به ویژه تبادل مربیان، برگزاری اردوها 
و برنامه های آموزشی مشترک و بازدید از امکانات یکدیگر تاکید 
کردند. همچنین مقرر شد با توجه به انتخاب  جنوبی به عنوان 
آکادمی  آموزشی آسیا، ایران و کره جنوبی در برنامه آموزشی 
همکاری وسیعی با یکدیگر داشته باشند. از دیگر توافقات انجام 
شده در این دیدار می توان به همکاری کره جنوبی با ایران در 
موضوع تجهیزات و وسایل استاندارد اشاره کرد. رغبتی همچنین 
از دیدار مقامات ورزش ایران با مسئولان کمیته بین المللی المپیک 
خبر داد و بیان داشت: این دیدار به دعوت کمیته بین المللی 
المپیک با مدیر روابط بین الملل، معاون اجرایی و مدیر همبستگی 
این کمیته برگزار شد. در این دیدار که پیش زمینه دیدار آتی 
دکتر سجادی با توماس باخ رئیس کمیته بین المللی المپیک 
نیز به حساب می آمد، مسئولان این کمیته درباره برخی مسائل 
و ابهامات مدنظر خود سوالاتی را مطرح کردند که با پاسخ های 

مناسبی هم روبه رو شدند و از این پاسخ ها استقبال کردند.
 بازگشت با دست خالی!

مسئولان ورزش ایران یکشنبـــه شب گذشته پکن را ترک 
کردند و صبح روز دوشنبه به تهران رسیدند و هیچ ملاقاتی 
هم با باخ نداشتند! تا مشخص شود هرآنچه قبل از سفر به پکن 
مطرح کردند شعاری بیش نبوده و البته در این بین هزینه های 
سنگینی از بیت المال پرداخت شده است. ایسنا نوشت: »از آن جا 
که اگر صالحی امیری و سجادی یکشنبه شب گذشته به ایران بر 
نمی گشتند، پرواز بعدی پنج شنبه بود، بنابراین این تصمیم گرفته 
شد که یکشنبه شب گذشته راهی تهران شوند. این در حالی 
است که ورزش ایران چالش های زیادی را دارد و فرصت خوبی 
برای گفت وگو با رئیس کمیته بین المللی المپیک در مورد این 

چالش ها بود.«

احسان روزبهانی ملی پـــوش بوکــــس 
کشورمان که از تیم ملی خداحافظی کرده در 
خصوص وضعیت خود و تیم ملی صحبت کرد. 
 پس از خداحافظی از تیم ملی بوکس 

چه فعالیتی دارید؟
 من در آکادمی خصوصی خودم مشغول 
به فعالیت هستم و کار آموزش را انجام 
می دهم. من را به اجبار و با بی احترامی از 
تیم ملی بوکس کنار گذاشتند. بارها مسئولان 
و سرمربی تیم ملی با من جلسه گذاشتند تا از 
تیم ملی خداحافظی کنم. در حالی که برنامه 
من این بود که در مسابقات جهانی شرکت 
کنم بعد خداحافظی کنم، اما به اصرار آقایان 
مجبور شدم قبل از مسابقات جهانی کنار 
بروم. آنها به من گفتند در مسابقات جهانی 
حضور پیدا نکنم و من هم در اوج رفاقت و 
دوستی حرف آنها را پذیرفتم. پس از آن پشتم 
را خالی کردند. سرمربی تیم ملی و رئیس 
فدراسیون با من بد کردند، الان هم هیچ کسی 
نمی پرسد احسان روزبهانی کجاست؟! بوکس 
ایران شرایط خوبی ندارد و افراد در راس 
کار هم به دنبال این هستند که یک جزیره 
خودمختار برای خود درست کنند. تمام 
اهالی قدیمی بوکس کنار گذاشته شده اند 
و افراد روی کار آمدند که آشنایی ندارند و 
تنها دستورات آقایان را اجرا می کنند. بارها 
مسئولان فدراسیون و سرمربی تیم با من 
جلسه گذاشتند و حتی وعده ووعید دادند 
مبنی بر اینکه من قبل از مسابقات جهانی 
از تیم ملی کنار بروم. کسانی هم که من را 
می شناسند، می دانند که دلی رفتار می کنم 
و به خاطر دوستی و رفاقت این موضوع را 
پذیرفتم. پس از آن دیگر هیچکس سراغ من 
را نگرفت و انگار احسان روزبهانی در بوکس 

ایران نبوده است.
 وضعیت تیم ملی را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
»استکی« یک مربی بدنساز بود که به خاطر 
ارتباطی که با افشارزاده داشت به تیم ملی آمد. 
کجای دنیا یک بدنساز را به عنوان سرمربی 
تیم ملی انتخاب می کنند؟! مسئولان ورزش 
ما، وزیرورزش که خود از اهالی ورزش است، 
صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک باید 

بدانند در بوکس چه خبر است؟! 

گفـــتوگـــو

 تعویق انتخابات بسکتبال  
برای سومین بار!

ایسنا: با اعـــلام دبیر مجمع فدراسیون 
بسکتبال، برگــزاری انتخابات این فدراسیون 
باردیگر به تعویق افتاد. در حـــالی که قـــرار 
بود انتخابات فدراسیون بسکتبال در تاریخ 
20 بهمن 1400 برگزار شود، باردیگر منصور 
اردستانی دبیر این مجمع اعلام کرد انتخابات 
ریاست فدراسیون این رشته به تعویق افتاده 
است. با این اوصاف انتخابات بسکتبال برای 
سومین بار است که به تعویق می افتد. پیش 
از این قرار انتخابات بسکتبال 1۹ دی برگزار 
شود که لغو شد و تاریخ دوم 6 بهمن ماه اعلام 
شد. اما این مجمع در تاریخ 6 بهمن نیز برگزار 
نشد تا 20 بهمن به عنوان تاریخ برگزار اعلام 
شود که اکنون هم خبر برگزارنشدن این تاریخ 

منتشر شد. 

هنوز حواله آپارتمان به 
پاراالمپیکی ها داده نشده 

تسنیم: صادق  بیگــدلی ملی پوش والیبال 
نشسته در حاشیه مراسم تجلیل از مدال آوران 
استان تهران در المپیک و پاراالمپیک گفت: 
پس از دیداری که با مقام معظم رهبری 
داشتیم، هدایای ایشان به ما اهدا شد، ولی هنوز 
هدایایی که به المپیکی ها داده شد و شامل 
حواله آپارتمان و سکه بود، به پاراالمپیکی ها 
داده نشده است. استاندار نیز قول پیگیری این 
موضوع را داد و عنوان کرد به همان نحوی که از 
المپیکی ها تحلیل شده، از پاراالمپیکی ها تقدیر 
شود. وی افزود: بچه ها تمام تلاش خود را برای 
به اهتزاز درآوردن پرچم ایران انجام داده و 
بهترین زمان را برای کسب افتخار گذاشته اند.  

خارجازمستطیلسبز

احسان روزبهانی: 
 انگار »احسان« 
 در بوکس ایران 

نبوده! 

خـــبر
 » کنعانی زادگان« 

از 2  بازی محروم شد
کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال رای خود را 
در خصوص حسین کنعانی زادگان صادر کرد که 
به شرح زیر است: حسین کنعانی زادگان به دلیل 
نقض مقررات اخلاقی فوتبال به پرداخت مبلغ 
یک میلیارد ریال جریمه نقدی و محرومیت از 
2 بازی ملی مسابقه فوتبال، فوتسال و فوتبال 
ساحلی محکوم شد. با توجه به بند یک ماده 63 
آیین نامه اخلاق و بند 4 ماده 103 آیین نامه 
انضباطی محرومیت مندرج در رای فوق 
بلافاصله به محض صدور اجرا و ارائه درخواست 
تجدیدنظرخواهی مانع اجرای حکم یا توقف 
اجرای آن نخواهد بود. هم چنین در صورت 
داشتن درخواست تجدیدنظرخواهی با رعایت 
تشریفات قانونی مندرج در ماده 63 آیین نامه 
اخلاق ظرف یک هفته لایحه اعتراضیه خود را 

به کمیته اخلاق ارسال کند.

بدون دیدار با »باخ« و مذاکره در خصوص »جودو« 

»سجادی« و »صالحی امیری«؛ توریست هایی در »پکن«!


